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Amendement - Geen tijdelijke verhoging investeringsplafond voor toeleidende fietsroute 1 A 

 

De raad besluit, in vergadering bijeen op 28 november 2024, om beslispunt 4 van het concept 

raadsbesluit bij het raadsvoorstel 'Toeleidende fietsroute 1 A' als volgt te wijzigen: 

 

4. In te stemmen met een tijdelijke verhoging van het investeringsplafond omdat deze extra 

investering niet past binnen het vastgestelde investeringsplafond van €23.000.000,-. 

4. Deze extra investering ten laste te brengen van de investeringsbudgetten 2025 voor 

'Fietsprojecten n.t.b' (totaal 200K) en 2026 'Snellerbrug' (totaal 900K). 

 

 

 

Toelichting 

De raad heeft na intensief debat besloten om het investeringsplafond voor de jaren 2025 e.v. te 

beperken tot een maximum van 23 miljoen euro per jaar. Het is naar de mening van de indieners van dit 

amendement ongewenst om nog geen maand na het vaststellen van de programmabegroting 2025 – 

2028 hiervan af te wijken. Het door de raad op 7 november aangenomen amendement 'Prioritering 

aanpak fietspaden' ziet op besluitvorming in de raad over welke fietsknelpunten in onze gemeente 

prioriteit moeten hebben en volgens welke planning. Er zijn veel knelpunten die een oplossing behoeven 

en de middelen zijn beperkt. De raad is het bestuursorgaan die in deze de keuzes moet maken. Een 

dergelijk raadsvoorstel is nog niet door het college aan de raad voorgelegd. Om reden hiervan is de 

fietsroute Snellerbrug uit de tekst van de begroting 2025 en de investeringsplanning jaarschijf 2025 

geamendeerd. Vanwege de voordelen van fietsroute 1 A en de samenhang met de ongelijkvloerse 

kruising waar de raad reeds toe heeft besloten, is het verstandig om op dit moment wel een besluit te 

nemen tot het aanleggen van de toeleidende fietsroute 1 A. Maar dus niet door gelijk bij de eerste de 

beste gelegenheid van het recent vastgestelde investeringsplafond af te wijken, ook niet tijdelijk. Het 

realiseren van een investeringsplafond van 23 miljoen euro is, mede gezien de beschikbare ambtelijke 

capaciteit, al een behoorlijke uitdaging. 

 

Namens de fractie, 

 

Rumo van Aalst, CDA 

Kees Schouten, Sterk Woerden 

 


